
Protokół posiedzenia Komisji Finansów,  
Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 16/2019  w dniu 28-10-2019r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.00  zakończono o godz.18.00 
 
 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Wiesław Ewertowski 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 Andrzej Wieczorek 
- Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3 Iwona Tyll 
 - SEKRETARZ Komisji 

 

obecna 

4 Łukasz Wachowiak nieobecny 

5 Michał Piechocki obecny 

6 Jerzy Springer obecny 

7 Irena Szewczykowska obecna 

8 Bogdan Fleming 
 

nieobecny 

 
 
 
 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Bogdan Fleming 

2. Łukasz Wachowiak 

 

 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu 
2. Karolina Krenz – Kierownik Wydziału Oświaty(…) 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.2. Założenia do projektu budżetu na rok 2020. 

1.3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   

       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 
------------------------------------------------------------------------------ 

 

3.   SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczął Pan Przewodniczący Wiesław Ewertowski, który powitał 

wszystkich obecnych członków i gości. Następnie przedstawił porządek obrad, który 

został przyjęty przez Komisję. 

Pierwsza glos zabrała Pani Danuta Królczyk i omówiła zmiany w budżecie oraz 

WPF. Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu dzisiejszym zostały podpisane umowy 

na drogi Rąbczyn – Żabiczyn i Sławica.  110tys zł na remont dachu prosektorium.  

WPF zmiana polega na tym, ze dostosowujemy do kwot wydatków i dochodów to 

co jest w budżecie 2 hale i to dostosowujemy do aktualnych kwot w 2019r., 2020r, i 

2021r.  

Autopoprawka: 850tys.zł na dwa zadania drogowe Sławica oraz Rąbczyn-

Żabiczyn w relacji 50/50. 

Następnie głos zabrała Pani Karolina Krenz, która omówiła Informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019, która stanowi załącznik 

Nr 1 do niniejszego Protokołu. 

Pani Kierownik Karolina Krenz omówiła jeszcze blok projektów uchwał, które 

powstały na skutek reformy Oświaty dot. zlikwidowania Gimnazjum. II etap tej 

reformy to zmiana 3 letnich Liceów na 4 letnie oraz 4 letnich Techników na 5 letnie.  

W dalszej części posiedzenia Pan Michał Piechocki omówił wydatki dot. oświaty, 

które stanowią załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego Protokołu. 
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 Wydatki bieżące sytuacja jest bardzo trudna. Strata szpitala 727tys.zł. Sytuacja 

finansowa jest coraz bardziej trudna a zadań przybywa.  

Przewodniczący Komisji podniósł, że należy zobaczyć co przyniosą wydatki 

bieżące, bo zmagamy się ciągle z takimi zadaniami jak szpital i teraz oświata. 

 

Członkowie Komisji omówili wszystkie materiały sesyjne i zaopiniowali je 

pozytywnie. 

 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
-------------------------------------- 

 
4.2   Opinie 
-------------------------------------- 

 
      4.3  Stanowiska. 

 
--------------------------------------------- 

4.4  Wnioski 
 

----------------------------------------------------- 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 

 
 

Na tym zakończono wyjazdowe posiedzenie Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu i dyskusję na ww. tematy. 
 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodniczący Komisji:  

                   Iwona Tyll           Wiesław Ewertowski 
 
 


